
Stevilka : 032-2t 2023-3
Datum: 1. 3. 2023

ZAPISNIK

2. seje Obiinskega sveta ob6ine Roga5ovci, ki je bila v 6etrtek, 16. 2. 2023 ob 18.00 uri v
prostorih Kulturne dvorane obdine Roga5ovci, kijo je vodil Zupan Rihard Peura6a.

Prisotni:
- Zupan ob6ine Rihard Peurada
- elaniobdinskega sveta:Agata Recek, Alen Schwarz, Andrej Kisilak, Andreja Koller, Danijela
Kolar, Darko Felkar, Drago Bertalani6, Frandi5ek Kranjec, Joilef Mencigar, JoZ:ica FUkaS, Karel
Horvat, Martin Ficko, Milan Frdko, Slavko Barbarid, Suzana Bokan
- ostali prisotni- vabljeni: Aleksander Mencigar, predstavnik JVIZ OS Sveti Jurij, Marija Saje,
direktorica ob6inske uprave, Dragica Tomovi6, radunovodja ll, Andreja Stesl, vi5ja svetovalka
lll in Anja Cigut strok. sodel. Vll/1
- predstavnica medijev

DNEVNI RED:
1. Otvoritev seje in pozdrav.
2. Obravnava in potrditev dnevnega reda.
3. Pregled in potrditev zapisnika konstitutivne seie Obdinskega sveta Obdine

Roga5ovci.
4. Poro6ilo komisije za mandatna vpraSania, volitve in imenovanja in predlog

potrditve mandata nadomestnega dlana obdinskega sveta.
5. lmenovanje dlanov delovnih teles Obdinskega sveta ObEine Roga5ovci.
6. lmenovanje dlanov Nadzornega odbora Obdine RogaSovci.
7. Odlok o prora6unu Ob6ine RogaSovca za leto 2023 - splo5na razprava.

Sklep o splo5nijavni razpravi o predlogu prora6unaza Ieto 2023.
8. Sprememba Pravilnika o enkratni denarni pomodi za novoroience v Obiini

Roga5ovci.
9. Sprememba Pravilnika o nagradah diplomantom dodiplomskega in

podiplomskega Studija Ob6ine RogaSovci.
10. Predlog Sklepa o dolo6itvi cen programov in Stevila otrok v oddelkih v

WE in JVIZ Osnovna Sola Sveti Jurii.
11. Predlog Sklepa o vdlanitvi v Zdruienie obdine Sloveniie.
12. Pobude in vpraSanja.
13. Razno.

Tc. 1 - Otvoritev seje in ugotovitev sklepdnosti

Zupan je pozdravil vse navzode in ugotovil, da je obdinski svet sklep6en (prisotnih 15 dlanov

obdinskega sveta). Zupan je zalelel v tem mandatu dosti kreativnosti, strpnosti,
konstruktivnega dialoga, medsebojnega spoStovanja, plodnega dela in uspeinega delovanja

v korist obdanov.

T6. 2 - Obravnava in potrditev dnevnega reda

elani ob6inskega sveta so se s predlaganim dnevnim redom strinjali, zatoie Zupan predlagal,

da se potrdi
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Potrdi se dnevni red 2. seje ob6inskega sveta.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 15 Elanov ob6inskega sveta, od tega je 14 Elanov
glasovalo ZA. Suzana Bokan, nadomestni 6lan obdinskega sveta do potrditve mandata ni
imela pravice do glasovanja.

Sklep JE BIL sprejet

Ti. 3 - Pregled in potrditev zapisnika konstitutivne seje Obiinskega sveta
Obdine Roga5ovci.

Zupan je povedal, da so zapisnik dobili skupaj z vabilom in odprl ruzpravo glede zapisnika.
Med tem je pozdravil predstavnico medijev (prihod ob 18.05 uri).
Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je bil na glasovanje dan

SKLEP 5t.8

Potrdi se zapisnik konstitutivne seie Ob6inskega sveta obdine RogaSovci, v zapisani
obliki.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 15 Elanov obdinskega sveta, od tega je 14 Elanov
glasovalo ZA. Suzana Bokan, nadomestni 6lan obdinskega sveta do potrditve mandata ni
imela pravice do glasovanja.

Sklep JE BIL sprejet.

Te. 4 - Poroiilo komisije za mandatna vpraiania, volitve in imenovanja in
predlog potrditve mandata nadomestnega 6lana obiinskega sveta.

Zupanje povabil predsednico komisije za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja, Agato
Recek, da poda porodilo. Agata Recek je povedala, da se je Komisija za mandatna vpraSanja,
volitve in imenovanja sestala na 1. redni seji, dne 29. 12. 2022, kjer je pregledala in se
seznanila, da se je z izvolitvijo Riharda Peurade za ilupana Ob6ine Roga5ovci sprostil en
mandat za e|ana Obdinskega sveta Obdine Roga5ovci in, da le ta preide na naslednjega
kandidata na listi Riharda Peura6e, kije dobil 5 mandatov. Volilna komisija Obdine Roga5ovci
je ugotovila, da je naslednja na listi Riharda Peura6e, Suzana Bokan, rojena 18. 3. 1970 v
Roga5ovcih. Agata Recek je v imenu Komisije za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanje
predlagala Obdinskemu svetu Obdine Roga5ovci, da potrdi mandat Suzane Bokan, za
nadomestno dlanico Obdinskega sveta Obdine Roga5ovci.

Na glasovanje je bil dan
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SKLEP 5t.7

SKLEP 5t.9

Obdinski svet Obdine Roga5ovci potrdi mandat nadomestnega 6lana Obdinskega
sveta, to je Suzana Bokan.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 15 Elanov obdinskega sveta, od tega je 14 dlanov
glasovalo ZA. Suzana Bokan je lahko od potrditve naprej glasovala.

Sklep JE BIL sprejet.



Tc. 5 - lmenovanje 6lanov delovnih teles Obdinskega sveta Obdine Roga5ovci.

Zupan je predal besedo Agati Recek. Agata Recek je povedala, da je na koordinacijskem
sestanku list in potitidnih strank zastopanih v obdinskem svetu bilo dogovorjeno predlaganje
kandidatov delovnih teles. elani komisije so z dnevnim redom prejeli seznam predlaganih
dlanov delovnih teles in pristopili k pregledu soglasij dlanov oz. predsednikov delovnih teles.
Ugotovljeno je bilo, da so bila podana vsa soglasja in zato Komisija za mandatna vpraSanja,
volitve in imenovanja Obdine Roga5ovci ugotavlja oz. predlaga Obdinskemu svetu Obdine
Roga5ovci, da potrdi kandidate za dlane oz. predsednike delovnih teles k predlagani vsebini.
Zupan je vpra5al, 6e je potrebno prebrati sezname delovnih teles, ki so ga prejeli v gradivu.
Vseh 15 dlanov obdinskega sveta se je strinjalo s tem, da ni potrebno.
lupanje predlagal, da se glasuje v paketu za vse odbore in daje na glasovanje (Agata Recek
prebere odbore oz. komisije in njihove 6lane)

SKLEP 5t. 10

Obdinski svet Obdine RogaSovci potrdi odbore in komisije v paketu.

Pred glasovanjem je bilo navzodih 15 ilanov obdinskega sveta, od tega je 15 dlanov
glasovalo ZA.

Sklep JE BIL sprejet.

Ti.6 - lmenovanje Clanov Nadzornega odbora Obdine Roga5ovci.

lupan preda besedo Agati Recek, da prebere predlagane kandidate.
Agata Recek je povedala, da je bilo prav tako na koordinacijskem sestanku list in politidnih
strank zastopanih v ob6inskem svetu Obdine Roga5ovci dogovorjeno predlaganje kandidatov
v Nadzorni odbor Obdine Roga5ovci. Kandidati n-lorejo izpolnjevati dodatne pogoje in sicer
morajo imeti doseZeno Vl. stopnjo izobrazbe. Clani so 6. 2. 2023 pristopili k pregledu
izpolnjevanje pogojev predlaganih kandidatov, pri 6emer je bilo ugotovljeno, da vsi kandidati
izpolnjujejo pogoje za imenovanje v Nadzorni odbor Ob6ine Roga5ovci, ter da ne obstajajo
razlogi nezdru2ljivostifunkcij. Komisija za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanje predlaga
obdinskemu svetu Ob6ine Roga5ovci imenovanje dlanov v nadzorni odbor - Anton Per5a,
Andrej Ficko, Andreja Sinko Gider, Simona Geder in Ana Gomboc.
Zupan, daje na glasovanje

S K L E P 5t. 11

Sklep o imenovanju Nadzornega odbora Ob6ine RogaSovci v sestavi, kot je bila
predstavljena.

Pred glasovanjem je bilo navzodih 15 dlanov obdinskega sveta, od tega je 15 Clanov
glasovalo ZA.

Sklep JE BIL sprejet.

Zupan je vsem destital in povedal, da imamo imenovane vse organe in, da je obdinski svet
operativen.
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T6. 7 - Odlok o proradunu Obcine Roga5ovci za leto 2023 - splo5na razprava.
Sklep o splo5nijavni razpravi o predlogu proraEuna za leto 2023.

Zupanje povedal, da se bodo s predlogom proraduna seznanili in, da se o tem predlogu na
koncu ne glasuje. Zupanje povedal, da bo vsebinsko predlog prora6una predstavila Dragica
Tomovi6. Povedal je tudi, da je predlog proraduna pripravljen ustavno z vso zakonodajo in
standardih. Namen proraduna je zagotovitev sredstev ob6anom in razlidnim druZbenim
skupinam v ob6ini. Proradun je investicijsko naravnan, najvedji projekt je nadgradnja vodovoda
sistema B, za la del je namenjenih 32 milijonov. Zupan je razlo7:il, da je to vrednost celotnega
projekta, ne samo na5e ob6ine. Za na5o obdino pa je za letoSnjo leto, za izgradnjo vodovoda
sistem B namenjenih 7 milijonov EUR. Za nekal invereticij pridakujemo drZavna oz. evropska
sredstva - kanalizacija v romskem naselju Pertoda in Sportni center Roga5ovci. V kolikor bodo
sredstva se bo 5lo v izvedbo, de ne bo potrebno investicije prestaviti, ker denarja za celotno
investicijo nimamo. V proradunu so navedena sredstva za investicijsko vzdrZevanje in
investicije za vzdrZevanje lokalnih cest, sredstva za spodbujanje kmetijsfua in gospodarstva
ter dru5tev, sredstva za delovanje institucij v obdini in organov obdine. V proradunu je letos
predvideno tudi zadolZevanje. Zupanje povedal, da je to zaradi projekta Nadgradnja vodovoda
sistema B. lzvajalcem se bo letos pladalo kompletno vse hi5ne priklju6ke, ob6ani pa bodo
imeli prikljudke moZnost pla6ati v 24 obrokih, zato moramo zagotoviti sredstva, da premostimo
sredstva za to vrzel, ki nastane. Predvideli smo, da bo vedina obdanov komunalni prispevek
pladala v obrokih. Skupni znesek prihodkov in odhodkov je 13 milijonov EUR. Zupan je prosil
Dragico Tomovi6, da to podrobneje predstavi.
V nadaljevanju je Dragica Tomovii podala 5e nekaj podrobnejSih obrazloZitev k samemu
predlogu prora6una in novim svetnikom razloZila zakaj so tabelariCni deli v proradunu in kaj
Zakon o javnih financah predpisuje. Povedala je, da so sestavni del predloga prora6una tudi
obrazloZitve teh treh tabelaridnih delov (splo5ni del, posebni del in nadrt razvojnih programov),
kadrovski na6rt in nadrt ravnanja z nepremidnim premoZenjem za Obdino Roga5ovci in
povedala, da bo o tem ved povedala Andreja Stest. Sestavni del proraduna pa bi bil tudi nadrt
ravnanja s premidnim premoZenjem, vendar samo v primeru, 6e bi obdina kupovala ali
prodajala osnovna sredstva, katera posamidna vrednost bi bila vi5ja od 10.000 EUR. Dragica
je povedala, da je Zupan Ze omenil vi5inao predloga proraduna, ki je 13.122.778 EUR, skupaj
s prenesenimi sredstvi iz preteklega leta in skupaj zzadolZevanjem.
Dragica je povedala, da se iz 9. strani obrazloZitev vidi, da je predlog proraduna uravnoteZen
- prihodki, drugi prejemki in drugi izdatki so uravnove5eni. Prihodki zna5ajo 10.259.309,00
EUR, predvideno je zadolZevanje v vi5ini 650.000,00 EUR, neporabljena sredstva iz preteklih
let pa so ocenjena na 2.213.469,19 EUR. Odhodki so ocenjeni na 11.598.350,09 EUR,
odpladila glavnic dolga pa 1 .524.428,10 EUR. S temi sredstvi bo obdina zagotovila financiranje
nalog, ki jih mora izvajati, prav tako pa bo zagotovila ustrezni lastni deleZ za financiranje
projektov, kijih je vkljudila v proradun. Dragica je 5e povedala, da je povprednina dolodena v
57. 6lenu Zakona o izvr5evanju prora6una RS za leto 2023 in 2024 ina zna5a 700 EUR.
Povprednina je za vsako leto doloden del sredstev na posameznega ob6ana. Razen vi5ine
povprednine, vpliva na izradun primerne porabe tudi Stevilo prebivalcev, ki iz leta v leto pada,
ter korekcijski faktor, kije sestavljen iz dolZine LC in JP, povr5ine obdine in Stevila prebivalcev
starej5ih od 65 let in mlaj5ih od 15 let. Po izradunih MF je obdina v 1.2023 upraviCena do
dohodnine v viSini 2.624.229,00 EUR. S temi sredstvi bo zagotovila primerno porabo, to je
primeren obseg sredstev za financirarye z zakonom dolodenih nalog, zato v l. 2023 ni
upravidena do finandne izravnave. Dragica je povedala, da obdina kar precej projektov
prena5a iz lela 2022 v 2023, nekateri so bili delno realizirani, nekateri pa sploh niso bili
realizirani, iz tega razloga ker ni bilo sofinanciranja, sami pa tudi nismo morali zagotoviti
sredstev. Dragica je 5e povedala, 6e nebi bilo projekta Nadgradnja vodovodnega sistema B bi
proradun obdine zna5al nekje 5 milijonov evrov. Projekti, ki se prenaSajo so lzgradnja Sportno
rekreacijskega centra - 2. faza, tukaj imamo sofinanciranje Fundacije za Sport v visini
55.157,00 EUR, obdina pa se bo prijavila na Ze najavljeni javni razpis v okviru Zakona o
zagotavljanju finandnih sredstev za investicije v Sportno infrastrukturo v RS v letih 2023 - 2027 .

Delno prena5amo - lzgradnja plo6nika v Sv. Juriju od pokopali5da do Ledave in od tovarne Liv
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do GD Sv. Jurij. V prora6unu Le-tudi dokonCanje ureditev ve6namenskih udnih prostorov v
mansardi OS (sofinanciranje MSS) - v lanskem letu smo za ta namen prejeli sredstva v vi5ini
250.000,00 EUR. Dokon6na ureditev parkiri5da pri pokopaliSdu v Sotini, Postavitev lesenega
nadstre5ka pri Daj6evem mlinu, PRO/Go Las Goridko (nabava multimata, kjer bi se prodajali
izdelki od lokalnih proizvajalcev, pridelovalcev), Projektna dokumentacija za plodnika v Sv.
Juriju, za most Ropo6a, DGD za ZP v Roga5ovcih, Sof. nabave gasil. vozila PGD Sv. Jurij
(gasilci so vozili nabaviliv mesecu decembru 2022in najeli kredit, obdina pa odpladevala kredit
v Stirih letih, v vi5ini 50.000,00 EUR letno). Dragica je povedala, da so 5e investicije razgledni
stolp na Sotinskem bregu, nabava radunalnikov za ob6inski svet, obnova cest v romskih
naseljih, ob6inski prostorski nadrti.
Ob6ina bo tudi nadaljevala s sofinanciranjem GZR, PGD, s subvencioniranjem kmetijstva,
podjetni5tva, sofinanciranjem izgradnje malih distilnih naprav, s pomodjo mladim dru2inam pri
reSevanju prvega stanovanjskega problema.
Kar se tide sofin. gospodarstva v l. 2023 ostaja vi5ina enaka kot preteklo leto, saj so sredstva
vezana na programsko obdobje, ki je podaljiano do konca lela 2023, kar je odobrilo MF kot
sredsfua de-minimis.
Dragica Tomovi6 je povedala, da je to z njene strani vse in je predala besedo Zupanu. Zupan
je povedal, da bi morala bitijavna razprava po naSem statutu v 30 dneh, to pomeni do 19.3.,
6e se javna ruzptava pusti v takem razponu bomo v tekmi s 6asom za sprejetje proraduna. ee
pustimo tako bomo morali sprejeti zadasno financiranje za prihodnje 3 mesece. Zupan je
predlagal, da obdobje razprave skraj5a na 6.3., s tem bi lahko na mardevski seji pravodasno
sprejeli proradun in aprila zadeli z normalnim delovanjem.

Martin Ficko je postavil vpra5anje glede prve in druge obravnave. Dragica Tomovi6 mu je
pojasnila, da ni ved prve in druge obravnave, da je samo predstavitev. Direktorica OU je
dodala, da je razpravni 6as do naslednje obravnave, sestanejo se odbori, ki obravnavajo tisti
del proraduna, kijih najbolj zadeva. Predlog lahko dajo tudi obdani. Na podlagi amandmajev
se obdinski svet odlodi in se proradun sprejme.

lupanje dal na glasovanje

SKLEP 5t.12

Ob6inski svet Ob6ine Roga5ovci sprejem Sklep o splo5ni javni razpravi o
predlogu proraduna Obdine RogaSovci za leto 2023 tako, da razprava poteka do
6.3.2023.

Pred glasovanjem je bilo navzoiih 15 6lanov ob6inskega sveta, od tega je 15 dlanov
glasovalo ZA.

Sklep JE BIL sprejet.

Te. 8 - Sprememba Pravilnika o enkratni denarni pomoii za novorojence v
Obdini Roga5ovci.

ObrazloZitve spremembe Pravilnika o enkratnidenarni pomodiza novorojence je podala Marija
Saje, direktorica obdinske uprave. Povedala je, da glede na trenutno situacijo po covidu in rasti

cen Zivljenjskih potreb5din Zupan predlaga, da se zneski za enkratno denarno pomod za
novorojence povedajo. Obdinskemu svetu predlaga, da se pomoi poviSa za 50 EUR, za
prvega rojenega otroka 250 C, za vsakega naslednjega pa 50 € ve6.
Sledila je kratka tazptava, v kateri so razpravljali Drago Bertalanie , Martin Ficko, Joiica
Fiikafl, Suzana Bokan, Da*o Felkarin iupan. Tema ruzptaveje bil predlog zneska, glede
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katerega so se vsi strinjali, da je lepa gesta. Martin Ficko je dodal, da poleg tega 5e moramo
delati na drugih stvareh s katerimi bomo zadri:ali obdane, da se nebi izseljevali.

Po zakljudeni razpravije Zupan dal na glasovanje

SKLEP ST. 13

Obdinski svet Obdine Roga5ovci sprejme Spremembo pravilnika o enkratni
denarni pomodi za novorojence v Obdini Roga5ovci v predlagani vsebini.

Pred glasovanjem je bilo navzodih 15 dlanov ob6inskega sveta, od tega je 15
Elanov glasovalo ZA.

Sprememba pravilnika je JE BILA sprejeta.

T6. 9 - Sprememba Pravilnika o nagradah diplomantov dodiplomskega in
podiplomskega Studija Obii ne Roga5ovci

18:40 zapusti dvorano Darko Felkar, 18:45 se je vrnil.

ObrazloZitve spremembe Pravilnika o nagradah diplomantov dodiplomskega in
podiplomskega Studija je podala Marija Saje, direktorica obdinske razprave. Povedala je, da
so se nazivi v imenovanja spremenili in poenotili z evropskimi. Ter, da se na podlagi dviga
Zivljenjskih stro5kov predlaga povi5anje nagrad.
Zupanje povzel, da se je pravilnik uskladili s Studijskimi programi, hkrati pa se je simbolidno
povi5al znesek za posamezne stopnje izobrazbe in povabil k razpravi.
V razpravo so se vkljudili Joiica FiikaS, Agata Recek, Maftin Ficko, Andrej Kisilak, Andreja
Koller, Drago Bertalanie, Slavko Barbarif, i,upan, direktorica OU in Dragica Tomovie.
Agata Recek in Martin Ficko sta izpostavila, da je potrebno nekaj narediti na tem, da mlad in
izobraien kader ostane v ob6ini. Andreja Koller je postavila vpra5anje, koliko je bilo v
preteklostivloZenih pro5enj in 6e so seznanjenis tem. Zupan odgovori, da so seznanjeni s tem
in, da ve6 ali manj vsi podajo vlogo. Direktorica OU je povedala, da to predstavlja 10-15 vlog
letno in da le to v veliki meri ne bremeni proraduna. Dragica Tomovi6 je dodala, da je bilo lani
iz te postavke realizirano pribliZno 4.500,00 EUR. Drago Bertalanid je opozoril, da imajo v
dolodenih obdinah pogoj, da more5 doloden 6as bivati v obdini, da lahko dobi5 nagrado oz.
enkratno denarno pomo6. Barbarid je postavil vpra5anje, 6e ti zneski grejo v davdno napoved
ali so opro5deni davdne napovedi. Dragica Tomovi6 mu je odgovorila, da nagrade gredo v
davdno napoved, denarne pomodi pa ne.

Po zakljuceni razpravije Zupan dal na glasovanje

SKLEP ST.14

Obdinski svet Obdine Roga5ovci sprejme Spremembo Pravilnika o nagradah
diplomantov dodiplomskega in podiplomskega Studija Obdine Roga5ovci, v
predlagani vsebini.

Pred glasovanjem je bilo navzodih 15 Elanov obdinskega sveta, od tega je 15
Elanov glasovalo ZA.
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T6. 10 - Predlog Sklepa o odloiitvi cen programov in Stevila otrok v oddelkih v
WE in pri JVIZ Osnovna Sola Sveti Jurij

ObrazloZitve in spremembe sklepa je podal ravnatelj OS Sveti Jurij, Aleksander Mencigar.
Povedal je, da je predlagana cena s strani njihovega radunovodstva 507,83 EUR. Podatki o
pladah v vrtcih, razdeljeni v dele2e oz. procente niso bili v gradivu, zaloje gradivo bilo podano
v pogled med samo obrazloZitvijo sklepa. Ravnatelj je razloilil, da je zmotno razmi5ljanje, kije
priSlo iz medijev, da je na dvig cene vplival dvig razredov/nazivov vzgojiteljic. Sami nazivi
prinesejo 4-5o/o dviga ekonomske cene, bolj so vplivali ostali parametri, ki jih je ravnatelj
predhodno razloZil in so bili predstavljeni tudi v gradivu. Zupanje dodal, da je v gradivu, ki so
ga dobili v pogled napaka in sicer v zadnji in predzadnji alineji (za drugega otroka v druZini in
tretjega otroka), ne pla6a obdina, ampak drlava. Ravnatelj je 5e povedal, da je cena primerljiva
s ceno s sosednjimi vrtci. Zupan pa je dodal Stevilke za laZjo primerjavo, v Gornjih Petrovcih
je cena 503 EUR, Ti5ina 538 EUR, Cankova 541 EUR, Kuzma 526 e - stara cena in Murska
Sobota 530 EUR, tudi stara cena. Zupan je povzel statistiko za ob6ino in dodal, da je
povpredna podraZitev za star5a 17 EUR na otroka.

Sledila je razprava. V razpravo so se vklju6ili Andrej Ksilak, Martin Ficko, Suzana Bokan,
Joiica Fiikai, iupan, direktorica OU, ravnatell'. Andrej Kisilak, je predlagal, 6e bi ceno
dodatno subvencionirali. V ruzptavo se je vkljudiltudi Martin Ficko in povedalda je pomembno,
da se drZtlo podraZitev, ki jih je predstavil ravnatelj. Direktorica OU je dodala, da je obstojeda
cena iz leta 2021, ter potrdila razmi5ljanje Martina Ficka, da v primeru, 6e letos ne zvi5amo
cene skladno s podraZitvami, bomo primorani drugo leto drastidno dvigniti ceno. Ravnateljje
5e povedal, da je kar nekaj dolZnikov, blizu 10.000 evrov. Suzana Bokan je postavila vpra5anje
na kak5en nadin izterjajo dol2nike. Ravnateljjije odgovoril, da najprej z opomini, potem sledi
opomin predizvr1bo in potem izvrZba. JoZica Fuka5 povzame, da utemljifue so, zakajse cena
vrtca dviguje in, da bodo verjetno stra5i sprejeli na tak5en nadin kot je potrebno v tej situaciji
sprejetitudi za druge stuari.
Direktorica OU je predstavila sklep in povedala, da je edina sprememba v sklepu cena.

Zupanje zakljudil tazpravo in dal na glasovanje

SKLEP ST. TS

Ob6inski svet Obdine Roga5ovci sprejeme Sklep o doloditvi cen programov in
Stevila otrok v oddelkih v WE pri JVIZ Osnova Sola Sveti Jurij v predlagani
vsebini.

Pred glasovanjem je bilo navzodih 15 ilanov obdinskega sveta, od tega je 15 dlanov
glasovalo ZA.

Sklep je JE BIL spreiet.

19:1 0 je ravnatelj zapustil dvorano

T6. 11 - Predlog Sktepa o vilanitvi v Zdruienje obiin Slovenije

Obrazlo2itve Sklepa o vdlanitvi v Zdru2enje ob6in Slovenije je podala direktorica Obdinske
uprave. V uvodu je predstavila ZdruZenje obdin Slovenije, njeno funkcijo in pridobitue katerih
smo deleZni, 6e smo njihov 6lan. Zupan je dodal, da je bila obdina med ustanoviteljicami in, da
bomo dlanarino pla6ali Sele 2025. Zupan je zakljudil z mislijo, da je smiselno, da smo 6lan
ZdruZenle ob6i n Sloven ije.
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Sledila je razprava. Martin Ficko je podal svoje mnenje, da je bila to nespametna odlo6itev, da
smo izstopili iz tega in, da je pomembno, da smo vkljudeni v to zdruZenje. JoZica Fuka5 je
postavila vpra5anje koliko zna5a dlanarina. Zupan ji je odgovoril, da je letna 6lanarina 500
EUR.

Po kon6ani razpravije Zupan dal na glasovanje

SKLEP ST. TO

-

Ob6inski svet Obdine Roga5ovci se strinja, da se Obdina Roga5ovci vdlani v
Zdruienje ob6in Slovenije.

Pred glasovanjem je bilo navzodih 15 dlanov obdinskega sveta, od tega je 15 dlanov
glasovalo ZA.

Sklep je JE BIL sprejet.

Ti. 12 - Pobude in vpraianja

Darko Felkarje vpraSal, 6e se bodo letos nabavili prenosni radunalniki za obdinski svet, ter
podal predlog, da bi potem bilo gradivo samo v elektronski obliki. Zupanje potrdil in povedal,
da bodo vsi dobili svoj obdinski elektronski naslov in sem bo tudi poslano gradivo, v kolikor pa
bo kdo Zelel gradivo v tiskani obliki, bo ga tudi dobil.
Martin Ficko je predlagal, da bi imeli prenosni mikrofon na sejah, da nebi hodili k
govorni5kemu pultu, ter projektor za predstavitve. lupan je odgovoril, da mikrofonov ni v
proradunu, je pa projektor in v kolikor bo proradun potrjen ga bomo nabavili.
Andrej Kisilakje opozoril, da mu je manjkala ruzprava k proradunu. Zupan je odprl razpravo
na temo predloga proraduna in povabil Andreja Kisilaka pred govorniSki pult. Andre.l je
predlagal dvig sredstev za razpis podjetni5tva in kmetijstva. Dragica je povedala, da je za
gospodarstvo prijavljena shema in pomeni, da ni sprememb in sicer do 31 .12.2023, za
kmetijstvo pa velja shema do 30.6.2023. V nadaljevanju je izpostavil projekt Razgledni stolp
na Sotinskem bregu, Kmedko hiSo in Dajdev mlin, ter predlagal, da se bo v prihodnje potrebno
podrobneje posvetiti zagonu teh turistidnih todk. lupan se je strinjal, da je potrebno pri
Dajdevem mlinu in Kmedki hi5i zagnati turizem in na splo5no povezati turizem. Andrej je
vpraSal, 6e letos ne bo potekala izgradnja plodnika od Nuskove do Sotine. Dragica je povedala,
da je drZavni proradun prestavil sredstva v leto 2026.
Joiica Fiikai je opozorila, da se v Nuskovi kolesarska pot vkljuduje na cesto v najbolj
nevarnem delu in predlaga, da se najdejo sredstva drugje, ker je do leta 2026 predolgo
obdobje. Predlagala je, da bi se na tem mestu naredila opozorilna signalizacija ali prehod za
pe5ce. V nadaljevanju postavi vpra5anje, koliko bo znaSalznesek komunalnega prispevka za
vodovod. Zupan je odgovoril, da bo komunalni prispevek pribliZno znaSal 1.600 EUR. JoZica
je na to povedala, da je bilo povedano, da se cena komanlnega prispevka ne bo spremenila.
Pozdravlja pa obrodno pla6evanje, ki je bilo 2e omenjeno. V nadaljevanju je izpostavila
prostorsko nadrtovanje in kako dolgo se daka na spremembo namembnostizemlji56a. Zupan
je odgovoril, da je OPN v pripravi in potekajo aktivnosti, ter da pridakujemo, da bo do konca
leta oz. vsaj do spomladi naslednjega zaklju6eno in takrat bomo dobili 104 gradbene parcele.
Trenutno se delajo poplavne Studije. Po uvodnih besedah je povabil Andrejo Stesl, da je
podrobneje predstavila OPN in kako potekajo spremembe namembnosti zemlji5da. Povedala
je, da je ob6ina zdaj 2e v tretjih spremembah. Trenutno se dela okoljsko porodilo in v roku
dobrega meseca bo zadeva Sla na misnistrstvo in potem bo sledilo usklajevanje z ministrstvom
za kmetijstvo in povedala, da pridakujemo, da se bo 30% povrSin moralo zmanj5ati.
Zupanje potrdil, razmiSljanje Marina Ficka in Darka Felkar, da tukaj izgubljamo mlade.

8



V nadaljevanju je Zupan povabil obdinski svet, da se v petek, 24.2.2023 udeleZijo predavanja,
kjer bo Kralinski park Goridko predstavljal, kako je pomembno na5o okolje ob Ledavi in da
sodelujejo v razpravi.
Agata Recekje predlagala, da bidirektorico Krajinskega parka Goridko poklicali na eno izmed
sej obdinskega sveta. Zupanje odgovoril, da je povabil direktorico, ki bi naj predstavila njihovo
dejavnost in prioritete.
Martin Ficko je vpra5al, 6e imamo moZnost gradnje, kjer bi investitor lahko zgradil eno, tri,
pet, sedem hiS. Andreja Steslje odgovorila, da tega ve6 ni. Martin je nadaljevall vpra5anjem
zakaj tega ni, ter povedal, da tega samo v Obdini Roga5ovci ni. Obdina Salovci in Hodo5 pa
imajo. Andreja je odgovorila, da so obdina Salovci, Hodo5, Kuzma in Grad te Siritve naredile
pred nami. Zakaj pa se to ni naredilo v ob6ini Roga5ovci pa nima podatka, ker 5e takrat ni bila
zaposlena na ob6ini. Direktorica OU v nadaljevanju razloi,i kak5ni so pogoji, de Zeli5 imeti
obrtno cono, 6e dobi5 evropska sredstva. Martin ponovi vpra5anje, 6e tudi po koncu OPN-ja
ne bomo imeli moZnost gradnje . Zupanje odgovoril, da ne. Andrej Kisilak je povedal, da se ta
OPN mora do konca pripeljati, tak kot je zastavljen. Martin Ficko je predlagal, da bi OPN na
naslednji seji bil predstavljen podrobneje. Andreja je povedala, da lahko dobijo elaborat.
Andrej Kislikje vpra5al kak5na je situacija s podjetjem Liv. Zupan je povedal, da sta se po
njegovih informacijah zanimale dve privat podjetji(eno je podjetje, ki se ukvarja s steklarstvom,
drugo podjetje pa se ukvarja z industrijsko konopljo), nima pa podrobnej5ih informacij, 6e so
sklenili kak5en dogovor.
Marttn Ficko je vpraSal za razpis, za pro-go. Zupanje povedal, da se napovedujej o raznorazni
razpisi v prihajajo6ih mesecih ter, da jih bomo spremljali.
Milan Fr6koje vpra5al kako bomo prebivalcem razloZili ceno teh vodovodnih prikljudkov. V
nadaljevanju je opozoril na neurejeno avtobusno postajali56e v Serdici, ter predlagal, da se
po5lje dopis na ministrstvo z opisom le te problematike. Ter vpra5al, kako dale6 so plodniki v
Sotini, proli Dajdevemu mlinu, ter da je pripravljen pomagati, 6e je problem pri katerem od
lastnikov. Zupanje odgovoril, da je za komunalni prispevek to kalkulacijska cena, ter da so bili
stro5ki v 1. fazi drugadni kot so sedaj. Na ostali dve vpra5anji pa bo vedel odgovoriti po
sestanku na Direkciji za ceste. Za plo6nike v Sotini bo ponovna predstavitev, odmera in
zakoliEba pa je 2e bila.
Joief Mencigar je izpostavil problem v Perto6i na regionalni cesti, kjer ni prehoda za peSce.
Direktorica OU je razloZila, da prehoda za pe5ce ni zaradi nepreglednosti v zavqu. Zupan je
povedal, da je to moZno reSiti z izgradnjo plodnika na drugi strani ceste.
Alen Schwan je postavil vpra5anje glede razpisa za romsko kanalizacijo na Pertodi.
Direktorica OU je odgovorila, da smo se na razpis prijavili junija in da so bile potrebne
dopolnitve ter da 5e do danes nismo dobili odgovora.
Joief Mencigar je povedal, da je zasledil razpis glede romske problematike, za osnovno
infrastrukturo. Zupanje odgovoril, da se bomo na ta razpis prijavili.
Agata Recek je predlagala, da se posodibijo pravilniki za dru5tva o sofinanciranju. V
nadaljevanju je postavila vpra5anje glede cene sotinskega kamna, 6e drZi, da je ceneje, 6e ga
gre5 kupit v Mursko Soboto ter, 6e obstaja mo2nost, da bi obdani imeli ceneje. Zupan je
odgovoril, da se bo pozanimal. Naslednjo vpra5anje pa se je nana5alo na odpadke in 6e bi
imeli pravico izvedeti kdo od obdanov ima kontejnere in kdo ne. Direktorice OU je odgovorila,
da ne. lzpostavila je problematiko, da se odpadki pu5dajo vse povsod in, da se dosti odpadkov,
kot je plastika 5e vedno kuri. Zupan je odgovoril, da se bodo pravilniki tekom leto5njega leta
prevetrili in se bodo prilagodili novim razmeram. lzpostavila je 5e problematiko inSpekcijskih
sluZb, ki ne sluZijo svojemu namenu.

Zupanje zakljudil razpravo.

9



Tc. 13 - Razno

Zupanje povedal, da je uredni5kemu odboru potekel mandat. Povedalje, da imajo predlog na
mizi in ga prebral in odprl razpravo.

Ni bilo razprave.

Zupanje dal na glasovanje

Obdinski svet Obdine
Uredni5kega odbora.

SKLEP ST. 17

Roga5ovci sprejme Sklep o imenovanju dlanov

Pred glasovanjem je bilo navzodih 15 dlanov obdinskega sveta, od tega je 15 dlanov
glasovalo ZA.

Sklep je JE BIL sprejet.

Zupanje povedal, da bo na naslednji seji predstavitev skupnosti sondnih elektrarn. Martin
Ficko je vpra5al Dragico Tomovi6 koliko obdina pladuje letno za elektriko. Dragica je
odgovorila, da bo ta podatek natandneje vedela po zaklju6nem radunu.

Zupan se je zahvalil in s tem zakljudil sejo.

Seja je bila kon6ana ob 20.10 uri

Zapisala
Anja Cigut

Zr[rn oPfine
R.Wetfea

--\\

Zapisnik ie bil zakliuden s sklepom Stevilka 17.
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